

A literatura galega, ignorada

Diante unha nota informativa, publicada en LA VOZ DE GALICIA (4-11-1984), sobre a concesión duns premios literarios que se están a debatir na cidade de A Coruña e na que, entre outras cousas se di: «(...) Los académicos, escritores y críticos gallegos que han formado parte de las comisiones coincidían en su mayoría en reconocer la carencia en la cultura gallega de un autor consagrado y con su obra prácticamente terminada que pudiera ser presentado con dignidad como candidato».

A Asociación de Escritores en Língua Galega (AELGA) quer manifestar a sua indignación e estupor por esta nota, que pensamos se debe a un grave descoñecimiento e descalificadora ignoráncia da nosa realidade literaria.

Ignorar a estas alturas a dignidade e valor literario de autores como Anxel Fole e Ricardo Carballo Calero, entre outros, parece-nos tendencioso, máxime por proceder de homes que, teóricamente, deberían mostrar un coñecimento real da literatura galega. Miguel Anxo Fernán-Vello, vocal da xunta directiva. A Coruña.